
 

  

  

 

  P rov i nc i e  F levo land   V e r s l a g  
 
 
 
 
 
 
Registratienummer:  
CSA04.077 

 

  

Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving van donderdag 13 mei 2004 
 
 

Aanwezig zijn:  

Dhr. M. van Daalen (voorzitter), mw. T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA), mw. E.H. Soudain (PvdA),  

Mw. M.J.F.P. Ruhe (PvdA), mw. J.S. Binnerts-de Jonge (VVD), mw. M.I. Creemers-Hazebroek (VVD),   

mw. K.J.H. Hasper-Wolters, dhr. B.G. van ‘t Erve (CDA), mw. F.T. Joosse (ChristenUnie), mw. F. Laamraoui-

Amsiti (GroenLinks),  dhr. J.I. Crebas (D66), dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. R. de Wit(SGP), dhr.H. Sieben  

(commissiegriffier), mw. L.J. Fer (griffiemedw.) 

 

Ook aanwezig:  

Namens GS: mw L.M. Bouwmeester-den Broeder (gedeputeerde), dhr. J.M. Bos (gedeputeerde) 

 

Afwezig zijn: 

Mw. F.T. Joosse (ChristenUie) 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 09.30 uur en heet een ieder welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

Na agendapunt Welzijn en Zorg komt het agendapunt Wonen aan de orde, tenslotte agendapunt Cultuur. De 

leden gaan akkoord met de wijziging. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen 

De voorzitter deelt mee: 

 Bericht van afmelding te hebben ontvangen van mevrouw Joosse. De ChristenUnie-fractie is daarmee 

niet vertegenwoordigd. Zij heeft echter haar inbreng op schrift gesteld en vraagt aan de commissieleden 

deze te betrekken bij de bespreking. De commissie gaat daarmee akkoord. 

 Het Presidium heeft op 11 mei jl. besloten de vergadering van commissie Samenleving d.d. 27-05-2004 

om agendatechnische redenen niet door te laten gaan. 

 

4. Doel bijeenkomst toegelicht door de voorzitter 

De voorzitter licht het doel van de bijeenkomst toe. 

 

5. Programma Welzijn en Zorg 

De PvdA-fractie stelt een 5-tal zaken aan de orde waarvoor zij aandacht vraagt c.q. extra middelen aan wil 

besteden. 

- De problematiek in de steden. 

- T.a.v. de Ziekenhuiszorg, stelt zij een versterking van de acute zorg voor.  

- Zij vraagt een overzicht van de opvangmogelijkheden voor dak – en thuislozen. 

- De Jeugdzorg. Door o.a. het aantrekken van een contactfunctionaris in het basisonderwijs kan de 

preventieve Jeugdzorg versterkt worden. 

- Sport. Zij is van mening dat het initiatief van Omniworld ondersteuning verdient en zal daartoe een motie 

indienen. 
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De D66-fractie gaat akkoord met de ingezette koers en de daarvoor beschikbare middelen. Doelstellingen 

dienen echter bijgesteld te worden.  

- Zo dient op gelet te worden dat de sociale kwaliteit in het Omgevingsplan goed tot uiting komt. Zij stelt 

vast dat de VVD fractie het niet met haar eens is en vraagt haar om een reactie. 

- Ook de professionalisering van Steunfunctie specifiek Welzijn. Doelstellingen moeten duidelijk zijn en 

ook wat daarvan terecht komt in de praktijk; 

- de fractie spreekt haar bezorgdheid uit over de mogelijk te verwachten grote vraag naar Jeugdzorg.  

 

De CDA –fractie: 

1
e
 wil voor dak-en thuislozen een bedrag reserveren. 

2
e
 zal een voorstel doen om het project van het Leger des Heils met betrekking tot tienermoeders te 

steunen. 

3
e
 vindt een opvanghuis, hospies, noodzakelijk. En is benieuwd hoe fractie-collega’s daarover denken. 

4
e
 heeft moeite met hoge subsidies aan Axion.  

 

De SP –fractie vindt de inzet bij de sociale kwaliteit te laag en kondigt aan een motie/amendement te zullen 

indienen.  

De SGP-fractie zou graag zien dat de commissie een keus maakte om meer middelen aan de zorg toe te 

wijzen en minder aan cultuur. De fractie maakt zich zorgen om het zorgniveau in het noordendeel van de 

provincie. 

 

De GroenLinks –fractie vraagt aandacht voor de jeugd in achterstandswijken en houdt een pleidooi om het 

voorzieningen niveau op peil te brengen. De fractie zal een concreet voorstel indienen waarin brede school – 

jeugd – en zorg worden gecombineerd. 

 

De VVD-fractie is redelijk tevreden en zal geen voorstellen indienen ten aanzien van wonen en zorg.  

Wel vraagt zij aandacht voor de kwaliteit van de onderwerpen binnen het programma. Zij vraagt aan het 

college om bij gemeenten te bewerkstelligen dat zij niet bezuinigen op die onderdelen die een afbreuk doen 

aan de signaleringsfunctie binnen de jeugdzorg. Zoals de maatregelen met betrekking tot peuteropvang. 

Zij geeft aan het voorstel van de GroenLinksfractie niet te zullen steunen aangezien voor haar niet duidelijk 

is welke rol de GroenLinks-fractie aan de provincie toedeelt.  

De VVD- fractie reageert op de opmerking van de D66fractie. Hetgeen de VVD –fractie bedoeld heeft aan te 

geven is om sociale kwaliteit niet binnen het Omgevingsplan te behandelen omdat zij vreest dat de sociale 

kwaliteit niet die aandacht zal krijgen die zij verdient.  

Ook pleit de fractie om hoofdbureaus van instellingen te vestigen in de provinciehoofdstad, Lelystad.  

 

De bijdrage van de ChristenUnie -fractie is uitgedeeld en ziet er als volgt uit: 

Zij vindt de inzet t.b.v. de zorgstructuur te hoog. Dit kan volgens haar anders. Ten aanzien van Educatie en 

Sociale kwaliteit heeft zij geen opmerkingen omdat net nieuw beleid ontwikkeld is. De inzet t.b.v. Sport 

Service Flevoland kan op niveau blijven. In de overige sportzaken heeft de Provincie geen taak en kan 

volgens de ChristenUnie- fractie worden afgebouwd. Ook het budget aan Axion kan wat haar betreft 

verlaagd worden.  

 

Concluderend geeft de voorzitter aan dat de volgende onderwerpen belangrijk worden gevonden. 

- preventieve jeugdzorg, 

- aandacht voor ziekenhuiszorg in het noordelijk deel van de provincie, 

- de vraag of het wel verstandig is de sociale kwaliteit in het omgevingsplan te groeperen. 

Hij nodigt de fracties uit om te reageren. 

De D66 fractie vraagt zich om de hierna volgende redenen af of het wel verstandig is om moties c.q. 

amendementen in te dienen. De nota kunst en sport bevinden zich nog in een voorbereidende fase en 

provincies, gemeenten en instellingen weten nog niet hoe taken toe te delen bij de nieuwe Wet Jeugdzorg. 

Zij roept fracties op om vooral soberheid te betrachten. 

De CDA fractie ondersteunt D66 in haar oproep. Ten aanzien van het voorstel van de GroenLinks-fractie 

vraagt zij zich af welke instrumenten door de Provincie ingezet kunnen worden. 

Gedeputeerde Bos ondersteunt de oproep van de D66 fractie.Voorstellen vragen om middelen en capaciteit 

en de ingezette middelen gaan ten kosten van een andere activiteit. Hij vraagt de GroenLinks fractie haar 

voorstel te concretiseren. Ook geeft hij aan dat nieuwe initiatieven tijd en geld kosten. Het college wil 

voorkomen dat er een wildgroei van activiteiten ontstaat. Het is wenselijk om meer samenhang en structuur 

aan te brengen. 

Gedeputeerde Bos: 

- Was voornemens een notitie over de rol van de provincie op het gebied van dak- en thuislozen aan de 

commissie te verstrekken. Een inventarisatie zal meer tijd en capaciteit vergen. De voorzitter vraagt om 

allereerst de notitie uit te doen, die dan in een commissievergadering besproken kan worden. 

- Vertelt dat Omniworld een concreet projectvoorstel heeft ingediend voor subsidie. Het college zal 

daarover een beslissing moeten nemen en kan de sportnota niet afwachten. 
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- Betreurt de opmerking van de CDA fractie over Axion. De steunfunctie doet haar best en dat blijkt ook uit 

de vele activiteiten waarvoor o.a. Statenleden uitnodigingen ontvangen. 
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6. Programma Wonen 

De GroenLinks-fractie overweegt het indienen van een motie inhoudende het mixen van dure en goedkopere 

woningen teneinde gettovorming te voorkomen. 

De SGP-fractie vindt dat de middelen minimaal zijn en wat haar betreft mag dit verhoogd worden ten 

behoeve van starters, t.b.v. bevordering van de integratie van wonen en zorg en aan de leefbaarheid van 

bestaande oudere wijken.  

De SP-fractie overweegt een motie voor meer sociale woningbouw voor starters en jongeren. 

De CDA- fractie heeft geen opmerkingen en de D66- fractie is tegen het opnieuw indienen van “oude” 

moties. 

De PvdA- fractie vraagt zich af of de woonvisie overeind blijft in de nota Ruimte.  

Gedeputeerde Bos geeft aan dat de sociale woningbouw niet tot de taak van de provincie behoort.   

 

7. Programma Cultuur 

De voorzitter verwelkomt gedeputeerde Bouwmeester-den Broeder om 11.20 uur. 

Na een schorsing van 7 minuten wordt een aanvang gemaakt met het agendapunt programma Cultuur.  

De CDA en D66 fracties wachten de notitie over het kunstbeleid af. Voor dit moment gaan zij akkoord met de 

inzet. 

De PvdA fractie wenst extra middelen te besteden aan de wetenschappelijke steunfunctie Bibliotheken. Ook 

roept zij overige fractieleden op tot het voeren van een lobby om De Verbeelding in het kunstenplan 

opgenomen te krijgen. 

De D66 fractie voelt zich niet geroepen mee te doen met de lobby en de CDA fractie is van mening dat de 

Paviljoens daar meer voor in aanmerking komen.  

De GroenLinks-fractie vraagt aan staten na te denken over een emancipatiebeleid omdat het beleid van 

instellingen/organisaties vaak “te wit” is; zij refereert aan het opheffen van het Antilliaanse radio programma, 

Ritmo Tropical. 

De SGP-fractie zet liever meer middelen in voor de Jeugdzorg dan voor kunst.  

De SP -fractie heeft geen opmerkingen over inzet en middelen. 

De D66- fractie geeft aan dat zij de GroenLinksfractie niet zal ondersteunen. Axion doet heel veel aan 

interculturalisatie. 

De VVD-fractie geeft aan dat de subsidiemogelijkheid van de Provincie niet betekent dat zij zich mag 

mengen in het programmeringbeleid van Omroep Flevoland. Zij kan de GroenLinksfractie dus niet steunen. 

Ook zal zij geen lobby voor de Verbeelding voeren. 

De PvdA-fractie geeft aan dat zij haar volksvertegenwoordigende rol vervulde toen zij opmerkingen maakte 

over het radio programma Ritmo Tropical. De Programmaraad gaat over de programmering. 

Uit de schriftelijke inbreng van de ChristenUnie-fractie blijkt dat zij pleit voor minder budget voor het 

programma kunst. Zij stelt voor de ondersteuning van het project De Verbeelding af te bouwen. 

 

Gedeputeerde Bouwmeester-den Broeder geeft aan dat in het kader van persvrijheid de provincie niet kan 

bepalen hoe de programmering van Omroep Flevoland er uit moet zien. De Programmaraad is ingesteld om 

zulke zaken na te gaan. Het is dus belangrijk dat de samenstelling van de Programmaraad een afspiegeling 

is van de Flevolandse bevolking. 

 

De voorzitter stelt aan de GroenLinks-fractie voor contact op te nemen met de Statengriffie om na te gaan 

wat de rol van de provincie is en welke instrumenten ingezet kunnen worden met betrekking tot de 

voorstellen die zij naar voren heeft gebracht; t.w.: voorstel bredeschool - jeugd- zorg en voorstel 

emancipatiebeleid. 
 

8. Rondvraag 

Gedeputeerde Bouwmeester meldt dat zij niet aanwezig zal zijn Tijdens de Algemene Beschouwing op 26 

mei a.s.  

De SGP-fractie: wil weten wat de commissie Samenleving vindt van dierenwelzijn, t.a.v. consumptie, als het 

houden van dieren als huisdier of in de dierentuin. 

De SGP-fractie is van mening dat de leefbaarheid en voorzieningen in kleine kernen gestimuleerd moet 

worden. 

 

9. Sluiting 

De voorzitter dankt een ieder en sluit de vergadering om 12.10 uur . 


